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MUNICIPIUL BUCUREȘTI
CABiNEr SECRETAR GENERAL 25, OCT, 2021

25 OCT. 2021

RAPORT DE ACTIVITATE
aferent anului 2020

Subsemnata, Florentina Gherghiceanu, consilier general în cadrul Consiliu
Municipiului București (CGMB), reprezentând Partidul Social Democrat (PSD), în conformitate
cu prevederile art. 225, alin 2 din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ, prezint raportul de
activitate aferent anului 2020.

În calitatea de consilier general fac parte din următoarele comisii de specialitate:
1. Comisia economică, buget, finanțe și credite externe;
2. Comisia de urbanism și amenajarea teritoriului;
3. Comisia de învățământ și tineret.

dar și din Comisia specială pentru monitorizarea companiilor municipale.

În acest context, pe lângă activitatea principală de a participa la ședințele comisiilor
enumerate, dar și la cele ale CGMB, m-am implicat activ în aducerea unor amendamente și
îmbunătățirea formei proiectelor de hotărâri propuse de reprezentanții celorlalte partide. Totodată,
am transmis puncte de vedere pe marginea unor decizii ce vulnerabilizau bucureștenii și
comunitatea, scopul principal fiind acela de a apăra interesele legitime ale cetățenilor.

În ceea ce privește activitatea pe linia vectorului „proiecte de hotărâre”, împreună cu
colegii din PSD am avut inițiative în ceea ce privește acordarea de stimulente financiare
personalului medical, personalului suport de specialitate tehnic, economic și administrativ,
personalului auxiliar sanitar, personalului din specialitățile paraclinice implicat în București,
precum și personalului medical angajat în cadrul ASSMB, detașat la instituții cu atribuții specifice
pe linia combaterii pandcmiei CC)VID.

Nu în ultimul rând, ne-am implicat activ în ceea ce privește adoptarea unor hotărâri cu
puternic potențial de vulnerabilizare a cetățenilor, respectiv creșterea costurilor legate de
transportul în comun, subvenția gigacaloriei etc.

Pe linia vectorului transparență și respectarea prevederilor legislative din Codul
Administrativ am adresat. constant, întrebări și interpelări Primarului General. Din păcate,
întrebările și interpclările (subiectele abordate rezultând în urma discuțiilor cu cetățenii!) au rămas
fără răspuns, Primarul General desconsidcrând obligațiile ce-i revin.
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